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Lisa: Montreal in the summer is beautiful temperature. It's about 25 to 32 degrees. Not very humid. The days are warm. The nights are cooler and it is a wonderful place. You can go to Old Montreal which is very European. You can go to downtown Montreal, tons of shopping. You can go to the canals where you can go whitewater rafting if you want, all in the city of Montreal. With the distance, because Montreal is quite a small city, you can walk, or it's a fifteen, twenty minute car ride wherever you want to go.
莉莎：蒙特利尔的夏季气温非常舒适。大概在25度至32度之间，而且不是很潮湿。白天很温暖。晚上更为凉爽，蒙特利尔是个非常棒的地方。你可以去充满欧洲风情的蒙特利尔老城区，那是购物的好去处。你也可以去运河玩白水漂流，这些都可以在蒙特利尔做到。再来说说距离，因为蒙特利尔是个非常小的城市，所以你可以走着去各个地方，一般坐车去各地的话只需要15或20分钟。

Adrienne: Oh, that sounds cool. What about nighttime? What is there to do at night in Montreal?

埃德里安娜：哦，那听上去太酷了。夜生活怎么样?蒙特利尔晚上有什么活动?

Lisa: The nightlife in Montreal is sometimes even better than the day life. Montreal, because of the French and English influences, there are different areas where you can go and get different aspects of Montreal culture, so during the evening in old Montreal it is filled with Jazz clubs or very Quebec, French folk songs and folk performances. Cafe life in Montreal is very, very important, so you can sit outside in cafe's as well as there are many bars. Huge party scene. Great DJ's. Then you can also go to Cresent Street, which is a popular street with beautiful bars. The famous auto racer, Jacques Villeneuve has a bar there, and that's really where a lot of the, a lot of the tourists as well as well as people visiting from Hollywood, a lot of the stars hang out around Cresent Street. Also, the restaurants in Montreal are fabulous because Montreal is so diverse culturally, you have great greek food, great Jewish food, great Italian food, great Chinese food, great french food of course.

莉莎：蒙特利尔的夜生活比白天更精彩。因为蒙特利尔受到了法国和英国的双重影响，所以你可以去各个地方感受蒙特利尔不同的文化，晚上时，蒙特利尔旧城区的爵士尔俱乐部都开始营业，还可以听到法国民谣，欣赏到法国的民间表演。咖啡在蒙特利尔占据着非常重要的位置，所以晚上你也可以坐在咖啡店外面，也有很多酒吧可以选择。酒吧的气氛就像盛大的派对一样，还有很棒的DJ。另外，你也可以去新月街，那条街上有非常棒的酒吧。著名的赛车手雅克·维伦纽夫在那里开了间酒吧，有许多游客和好莱坞明星会去那间酒吧，很多明星会去新月街游览。还有，蒙特利尔的餐厅也非常出色，因为蒙特利尔是一个拥有多元文化的城市，所以在蒙特利尔可以享用到很棒的希腊菜、犹太菜、意大利菜、中餐，当然还有美味的法国菜。
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